

大家樂集團邀請鄰舍輔導會甄選其網絡下的合資格照顧者接受「開飯咭」資助，申請人須符合以下條件：

申請人(照顧者)是 18 歲或以上；

申請人(照顧者)必須是現正與被照顧者(以下 3 類)同住的直系親屬家人/兄弟姊妹，包括：

1. 兒童的照顧者 (在家中照顧 18 歲以下的子女，單親家庭優先) 或
2. 長者的照顧者 (在家中照顧 60 歲或以上的長者，雙老同住家庭優先) 或
3. 殘疾人士的照顧者 (在家中照顧持有有效的殘疾人士登記證之直系親人) 屬第二階段加入之對象

(以上 3 類照顧者申請人士不能重複申請)

申請人(照顧者)須符合入息審查，如現正領取綜援/在職家庭津貼/書簿津貼全額/長者生活津貼/低於家庭入息中位數 75%的照顧者

Café de Coral Group invited the Neighbourhood Advice-Action Council (NAAC) as its programme partner to select Bon Appetit card recipients from its network.

The applicant (carer) must be an immediate family member/ a sibling of the person taken care of; and he/she must be

1. Carer of a child (i.e. taking care of a child under 18 years old in the same household, single parents preferred)
2. Carer of an elderly (i.e. taking care of an elderly 60 years old or above in the same household; elderly doubleton families preferred)
3. Carer of a disabled person (i.e. taking care of an immediate family member with a valid Registration Card for People with Disabilities in the same household): please note that the applicant should wait for the second round application.

(Applicants may only apply once.)

The applicant (carer) must meet the following criteria in order to pass the mean test: A recipient of Comprehensive Social Security Assistance (CSSA) or Working Family Allowance Scheme or Full Grant of School Textbook Assistance (TA)/or monthly household income is less than 75% of Median Monthly Domestic Household Income